



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 4

Datum och tid: 2019-06-26 kl. 19.00–21.00

Plats: H8b, Jani Silvén

Närvarande:	Per Löfgren	PL	Ordförande
	Martin Hellström	MH	V. ordförande
	Jani Silvén	JS	Ekonomi
	Anton Ekström	AE	Suppleant
	Linnea Schmitz	LS	Ledamot

Ej Närvarande:	David Lisborg	DL	Sekreterare
	Frida Stålberg	FS	Suppleant
	Anders Gustavson	AG	Suppleant

Ej kallade	Magnus Karlsson	MK	Vicevärd
	Mikael Hjelm	MHJ	Vicevärd

§35 Mötets öppnande:
PL öppnade mötet.

§36 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes JS tillsammans med ordförande.

§37 Fastställande av dagordning:
Dagordning godkändes.

§38 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 3.

Rapport från områdesansvariga:

§39 Ekonomi - JS:

- Jani informerar att pengar från Klimatklivet har kommit in d.d. på kontot
- Inbetalningar av avgifterna kommer in enligt planering
- Avtal med Göteborgs energi är tecknat och medföra en viss ökning i kostnad.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



- Annars följer ekonomin budget.

§40 Panncentralen:
Panncentralen kommer att ha årsmöte inom kort. Styrelsen beslutar att Fredrik Danielson blir suppleant i panncentralens styrelse

§41 Underhållsgrupp – MS, PL & DL & Vicevärdar:

Underhållsgruppen får i uppdrag att se över underhållsplanen samt att föreslå kostnadskalkyl

§42 Kommunikation & Media – DL, FS, AE, PL:
AE har gått igenom sidan och anser att informationen är tillfredställande

§43 Vicevärd –MHJ & MK:
Inte medverkande.

Projektarbetsgrupper:

§44 Lekplats:
Styrelsen fortsätter arbetet med att genomföra beslutet om en ny lekplatsplats. Det som bekymrar styrelsen är den ringa majoriteten för beslutet samt de som reserverade sig mot beslutet, varav en är vår revisor. Det uppkom också missnöje med att allt satsades på ett ställe.

AE och LS kommer ta förnyad kontakt med den tidigare lekplatsgrupp och Hags, med syfte att arbeta vidare med frågan.

Styrelsen arbetar även med att se över kommande kostnader som kan relateras till framtida underhåll och arbeta fram en reviderad budget.

§45 Elbilsgrupp - MS, PL, FS och MHJ:
Kostnadsdebitering för elbilsladdare diskuteras och kartläggning vilka som använder laddare samt hur debitering skall ske pågår.

Övriga frågor:

§46 Städdagar för hösten blir den 19/10 & 20/10



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



§47 Humla/utskick:
Ingen humla.

§48 Nästa möte:
Nästa möte är hos LS på H3D klockan 19:00 den 26 augusti.

§49 Avslutning:
PL avslutade mötet och tackade Jani för kaffe/te med dopp.

Per Löfgren

Jani Silvén